

南京艺术学院国际学生 申请诚信承诺书

我已仔细阅读《南京艺术学院 2022 年国际学生本科/硕士/博士招生简章》，清楚并理解其内容。在此我郑重承诺：

一、 自觉遵守申请南京艺术学院的有关要求，服从南京艺术学院关于国际学生招生的各项安排。

二、 真实、准确地提供本人的个人信息相关材料，同时准确填写及核对有效的手机号码、固定电话、电子邮件等联系方式，并保证在申请期间联系畅通。

三、 本人所提供的所有证明材料（包括但不限于毕业证书、成绩单、HSK 证书、推荐信、无犯罪记录、体检证明等）均为本人的真实材料；所有个人作品（包括但不限于艺术作品集、专业论文、视频等）均为本人独立完成的作品。

四、 如南京艺术学院在材料审核及面试过程中发现申请材料造假或抄袭等作弊行为，有权取消本人的申请资格。

五、 南京艺术学院将在本人报到后组织入学资格复查和专业复测，如发现个人信息、申请材料、专业水平等与之前本人提交的申请材料不符，有权取消本人的入学资格和奖学金资格。

申请人签名：

护照号码：

日期：

Integrity Agreement Letter for International Students of Nanjing University of the Arts

I have carefully read the *Nanjing University of the Arts 2022 International Student Admissions Guide (Bachelor/Master/PHD)* and understand its content. Here I solemnly promise:

(1) Consciously abide by the application regulations of Nanjing University of the Arts, and obey the arrangements of Nanjing University of the Arts for international student enrollment.

(2) I will truthfully and accurately provide the personal information required for the application, provide effective contact information, and keep communication unblocked.

(3) All the certification materials I provided (including but not limited to graduation certificate, transcript, HSK certificate, recommendation letter, no criminal record, physical examination certificate, etc.) are authentic; all personal works (including but not limited to works of art) Collections, professional essays, videos, etc.) are all independently completed by myself.

(4) In the process of material review and interview, if I am found to have cheated in application materials or personal works, Nanjing University of the Arts has the right to cancel my application qualification.

(5) Nanjing University of the Arts will organize the admission qualification review and professional retest after registration. If my personal information, application materials, professional level, etc. are found to be inconsistent with the application materials I submitted before, I have the right to cancel my admission qualifications and scholarship qualifications.

Signature of Applicant:

Passport Number:

Date: